

HONG KONG PALACE MUSEUM
LEARNING RESOURCE CENTRE
香港故宮文化博物館 學習資源中心

OPENING
DATES
開放日期

September 2026 九月

Sunday 星期日	Monday 星期一	Tuesday 星期二	Wednesday 星期三	Thursday 星期四	Friday 星期五	Saturday 星期六
		1	2	3	4	5
6	7	8	9	10	11	12
13	14	15	16	17	18	19
20	21	22	23	24	25	26
27	28	29	30			

● Learning Resource Centre Opening Dates

During the opening dates, 10:00 am - 5:30 pm, visitors are welcome to explore the *Cultural Legacy of Uzbekistan in the World Collections*, a book series donated by the Center of Islamic Civilization in Uzbekistan.

● 學習資源中心開放日期

訪客可於指定開放日期上午 10 時至下午 5 時 30 分期間到場閱覽由烏茲別克斯坦伊斯蘭文明中心捐贈之叢書《世界收藏中的烏茲別克斯坦文化遺產》。

HONG KONG PALACE MUSEUM
LEARNING RESOURCE CENTRE
 香港故宮文化博物館 學習資源中心

OPENING
DATES
 開放日期

October 2026 十月

Sunday 星期日	Monday 星期一	Tuesday 星期二	Wednesday 星期三	Thursday 星期四	Friday 星期五	Saturday 星期六
				1	2	3
4	5 ●	6	7	8	9 ●	10
11	12 ●	13	14	15	16 ●	17
18	19 ●	20	21	22	23 ●	24
25	26 ●	27	28	29	30	31

● Learning Resource Centre Opening Dates

During the opening dates, 10:00 am - 5:30 pm, visitors are welcome to explore the *Cultural Legacy of Uzbekistan in the World Collections*, a book series donated by the Center of Islamic Civilization in Uzbekistan.

● 學習資源中心開放日期

訪客可於指定開放日期上午 10 時至下午 5 時 30 分期間到場閱覽由烏茲別克斯坦伊斯蘭文明中心捐贈之叢書《世界收藏中的烏茲別克斯坦文化遺產》。